

June 9, 2020

**NOTICE OF MEETING**

**STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY**

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Wednesday, June 10, 2020, following the adjournment of the House until 4 p.m.

By order of the Chair.

Shayne Davies  
Deputy Clerk

**AGENDA** (order subject to change)

- Bill 33, *An Act Respecting Security for the Legislative Assembly*
- Bill 11, *An Act Respecting Proof of Immunization*
- Any other bills referred to the committee on Wednesday, June 10, 2020, for consideration forthwith by unanimous consent of the House.

The members of the Committee are: Mr. Crossman, Mr. Fairgrieve, Hon. Mr. Savoie, Mr. Northrup, Mr. C. Chiasson, Mr. K. Chiasson, Mr. Lowe, Ms. Thériault, Mr. Arseneau, and Mr. Austin.

\*\*\*\*\*

le 9 juin 2020

**AVIS DE RÉUNION**

**COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE**

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative à la date suivante :

- le mercredi 10 juin 2020, après l'ajournement de la Chambre, jusqu'à 16 h.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,  
sous-greffier

**ORDRE DU JOUR** (l'ordre d'étude peut changer)

- 33, *Loi concernant la sécurité à l'Assemblée législative*
- 11, *Loi concernant la preuve d'immunisation*
- Tout autre projet de loi dont le comité est saisi le mercredi 10 juin 2020 avec le consentement unanime de la Chambre pour qu'il soit étudié sur le-champ

Les membres du comité sont les suivants : M. Crossman, M. Fairgrieve, l'hon. M. Savoie, M. Northrup, M. C. Chiasson, M. K. Chiasson, M. Lowe, M<sup>me</sup> Thériault, M. Arseneau et M. Austin.